

Title (en)
Personal identification

Title (de)
Personenidentifizierung

Title (fr)
Identification personnelle

Publication
EP 2544155 A1 20130109 (DE)

Application
EP 11172665 A 20110705

Priority
EP 11172665 A 20110705

Abstract (en)
The method involves storing machine-readable passport associated secret identification code (ID) to electronic data store (9) of a separate identity. The technical data transmission connected to an interrogation device (3) is read. The identification code is transmitted to the interrogation device by the identification device (2). The identification code is checked by the interrogation device or a test unit (21) for proper allocation to the passport. Independent claims are included for the following: (1) person identification apparatus; and (2) computer program product for identifying person.

Abstract (de)
Zur Identifizierung einer Person (4) wird vorgeschlagen, einen einem maschinenlesbaren Ausweis zugeordneten, geheimen Identifizierungscode (ID) auf einem elektronischen Datenträger (9) eines von dem Ausweis gesonderten Identifizierungsgeräts (2) zu speichern, den Ausweis zur Auslesung datenübertragungstechnisch mit einem Abfragegerät (3) zu verbinden, durch das Identifizierungsgerät (2) den Identifizierungscode (ID) an das Abfragegerät (3) zu übertragen, und den Identifizierungscode (ID) durch das Abfragegerät (3) oder eine damit verschaltete Prüfeinheit (21) auf korrekte Zuordnung zu dem Ausweis zu prüfen.

IPC 8 full level
G07F 7/10 (2006.01); **G06Q 20/00** (2012.01); **G07C 9/00** (2006.01); **G07F 19/00** (2006.01)

CPC (source: EP)
G07C 9/23 (2020.01); **G07C 9/29** (2020.01)

Citation (search report)
• [X] US 2004004117 A1 20040108 - SUZUKI KOJI [JP]
• [X] EP 1923844 A1 20080521 - FIDUCIA IT AG [DE]
• [I] DE 10012057 A1 20010920 - BOSCH GMBH ROBERT [DE]

Cited by
DE102017105771A1; WO2018166942A1; US11348392B2

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
EP 2544155 A1 20130109

DOCDB simple family (application)
EP 11172665 A 20110705